



DEVELOPMENTAL DISABILITIES ADMINISTRATION (DDA)  
**လူပုဂ္ဂိုလ် ဗဟိုပြု ဝန်ဆောင်မှုအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း နှင့်  
 နှစ်ပတ်လည် အကဲဖြတ် အစည်းအဝေး**

**Person Centered Service Planning and Annual Assessment Meeting**

ရက်စွဲ-

အမှုသည် ၏ အမည်နှင့် နေရပ်လိပ်စာ

အမှုသည် ကိုယ်စားပြုသူ၏ အမည် နှင့် နေရပ်လိပ်စာ

ချစ်လှစွာသော-

သင်၏ နှစ်ပတ်လည် အကဲဖြတ်ခြင်း နှင့် လူပုဂ္ဂိုလ် ဗဟိုပြု ဝန်ဆောင်မှုအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး အတွက် အချိန်ကျရောက်ပြီ ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်သင့်ကို မကြာခင် ဆက်သွယ်ပါမည်။ သို့မဟုတ် တွေ့ဆုံရမည့် အချိန်ကို စီစဉ်နိုင်ရန်အတွက် သင် ကျွန်ုပ်ကို ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်သင့်ကို ဆက်သွယ်သည့်အခါတွင် အစည်းအဝေးပြုလုပ်လိုသည့် နေရာ နှင့် အချိန်ကို ကျေးဇူးပြုပြီး ဖော်ပြပေးပါ။ သင့်အိမ်မဟုတ်သော အခြားတစ်နေရာကို ရွေးချယ်ထားပါကလည်း၊ ကျွန်ုပ်သည် သင့်အိမ်တွင် သင့်ထံသို့ လာရောက်လည်ပတ် နိုင်မည့် အချိန် အတွက်လည်း အစီစဉ်ဆွဲထားရန် လိုအပ်ပါသည်။

သင်နှင့် တွေ့ဆုံစည်းဝေးရာတွင် လည်း ကျွန်ုပ်တို့သည် သင်၏ ဦးဆောင်မှုကို လိုက်နာမည်ဖြစ်ပါသည်-

- အကဲဖြတ်ခြင်းမပြုမီ သင်လိုချင်မည့် သင်၏ ရည်မှန်းချက်ပန်းတိုင်များ နှင့် ဆန္ဒများအကြောင်း ဆွေးနွေးရန် အချိန်ရမည်ဖြစ်ပါသည်။
- သင့် အစည်းအဝေး ၏ အစိတ်အပိုင်း တစ်ခုအနေဖြင့် သင့်အကြောင်း ကောင်းကောင်းသိသည်ဟု သင်ခံစားရသော မည်သူကို မဆို ကျေးဇူးပြု ချီးမြှင့်ကြားပါ။ သင့်ကို ဝန်ဆောင်မှုပေးနေသော သူများကို လည်း ကျွန်ုပ်သည် ထိုသူတို့ ပံ့ပိုးပေးနေသည့် အထောက်အပံ့များ အကြောင်း ဆိုင်ရာ အချက်အလက်များကို မေးမြန်းရန် အဆက်အသွယ် ပြုလုပ်ဖို့ လည်း လိုအပ်ပါမည်။
- သင် ၏ အစီအစဉ်တွင် သင့်၏ ရည်မှန်းချက်များ၊ အခပေးဝန်ဆောင်မှုများ နှင့် သင့်ရည်မှန်းချက်များကို ပြည့်မီစေရန် သင်ရွေးချယ်သော အခြားပံ့ပိုးကူညီမှုများ ပါဝင်ပါသည်။

အောက်ဖော်ပြပါတို့သည် သင်၏ အစည်းအဝေး ပြင်ဆင်ရာအတွက် အထောက်အကူ ဖြစ်စေမည့် အရင်းအမြစ်အချို့ဖြစ်ပါသည်-

- သင့်ပန်းတိုင်များကို တွေးတောရာတွင် ကူညီပေးနိုင်သည့် တစ်မျက်နှာသာရှိသည့် ရိုးရှင်းသော လက်စွဲ စာမျက်နှာ (ပါဝင်သည့်)
- မသန်စွမ်းသူများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲရေးဝန်ဆောင်မှုများ အကြောင်းရှင်းပြထားသော လက်ကမ်းစာစောင် နှစ်ခု (ပါဝင်သည့်)
- မသန်စွမ်းသူများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုဆိုင်ရာ ကောင်စီ နှင့် the Arc of Washington State မှ ဖန်တီးထားသော အွန်လိုင်း လူပုဂ္ဂိုလ် ဗဟိုပြု ဝန်ဆောင်မှုအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း လက်စွဲ - [www.mylifeplan.guide](http://www.mylifeplan.guide)
- သင်လိုချင်သည့် ဘဝ ရရှိရန် အစီအစဉ် ဆွဲရာတွင် ကူညီပေးနိုင်မည့် နောက်ထပ်ဝတ်ဆိုင်တစ်ခုကတော့ [www.lifecoursetools.com](http://www.lifecoursetools.com)

အကယ်၍ မေးခွန်းများ သို့မဟုတ် စိုးရိမ်မှုများ ရှိပါက ကျေးဇူးပြုပြီး ကျွန်ုပ်ကို ဆက်သွယ်ပါ။

သင်နှင့် တွေ့ဆုံနိုင်ဖို့ကို ကျွန်ုပ်မျှော်လင့်ပါသည်။

ကျေးဇူးတင်ပါသည်။

---

ကော်စ် မန်နေဂျာ ၏ နာမည် တယ်လီဖုန်း အီးမေးလ် လိပ်စာ

ပူးတွဲပါ - HCBS တောင်းဆိုပိုင်ခွင့် စွန့်လွှတ်ကြောင်းတရားဝင် လက်ကမ်းစာစောင် (DSHS 22-605)  
 ဝန်ဆောင်မှုများ လက်ကမ်းစာစောင် ဆီသို့ လမ်းပြမြေပုံ (DSHS 22-822)  
 စာမျက်နှာ ပရိုဗ်င် တစ်ခု

မိတ္တူ- NSA ကိုယ်စားလှယ်

လူပုဂ္ဂိုလ် ဗဟိုပြု ဝန်ဆောင်မှုအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး နှင့် နှစ်ပတ်လည် အကဲဖြတ်ခြင်း အကြောင်းကြားစာ အတွက် ညွှန်ကြားချက်များ

ဒီဖောင်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ဘယ်အချိန်မှာ သုံးရပါမည်လဲ။

အစီအစဉ်ကာလမကုန်ဆုံးမီ အနည်းဆုံး ရက် 60 အတွင်း သင်သည် လာမည့် အကဲဖြတ်ခြင်း နှင့် လူပုဂ္ဂိုလ် ဗဟိုပြု ဝန်ဆောင်မှုအစီအစဉ် ရေးဆွဲခြင်း အစည်းအဝေး ကို သင်၏ အမှုသည် နှင့် ထိုအမှုသည် ၏ တရားဝင်အုပ်ထိန်းသူ သို့မဟုတ် ကိုယ်စားလှယ် တို့အား ဤ ဖောင်ကို အသုံးပြု၍ ကြိုတင်ကြောင်းကြားပါ။